

April 21, 2011

Le 21 avril 2011

Coram: Binnie, Fish and Rothstein JJ.

Coram : Les juges Binnie, Fish et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Sharon Beres and William Beres

Sharon Beres et William Beres

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

George Roy Stoner, Motor Insurance Corporation and Kingsway General Insurance Company added by order pursuant to s.258(14) of the Insurance Act, R.S.O. 1990, c. I.8

George Roy Stoner, Motor Insurance Corporation et Kingsway General Insurance Company ajoutée comme partie par une ordonnance rendue en application du paragraphe 258(14) de la Loi sur les assurances, L.R.O. 1990, ch. I.8

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C48676, 2008 ONCA 425, dated May 28, 2008, is dismissed. In any event, had such motion for an extension of time been granted, the application for leave to appeal would have been dismissed with costs in accordance with the Tariff.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C48676, 2008 ONCA 425, daté du 28 mai 2008, est rejetée. Quoi qu'il en soit, même si la requête en prorogation du délai avait été accordée, la demande d'autorisation d'appel aurait été rejetée avec dépens selon le montant établi conformément au Tarif.

J.S.C.C.
J.C.S.C.